
BURM|STRZ M|ASTA LUBAWKA
Na lV Sesję Rady Miejskiej w Lubawce

W dniu 25luty 202lr.
W sprawie udzielenia odpowiedzi na zapvtanie/interpelację

Lubawka, dnia 4 luty 2021 r.

,,Udzielania odpowiedzi na zapytanie Pana Mariusza Zbrzyznego"

W odpowiedzi na zapytanie p. Mariusza Zbrzyznego Radnego Rady Miejskiejw Lubawce:

TREść ZAPYTANlA:
lnformuję, że w dniu 29 grudnia 2O2O r. w trakcie XV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce radny

Mariusz Zbrzyzny, odnosząc się do odpowiedzi na Jego interpelację

z dn. L7listopada 2o2o r., poprosił o wyjaśnienie odnoŚnie montaŻu progów zwalniających

na ul. Podhalańskiej w Chełmsku Śląskim, cytuję:

,,Chciałbym zwrócić się o wyjaśnienie do Pana Vice Burmistrza odnoŚnie tych progów

zwalniających jaką dostałem odpowiedź na tę interpelację, gdzie zadałem wyraŹne pYtanie

do pana vice Burmistrza:
-Czy został już wykonany i zatwierdzony projekt stałej organizacji ruchu dot. zamontowania

progów zwalniających na ul. Podhalańskiej we wskazanych miejscach?

-Czy zostały zabezpieczone środki finansowe na realizację tego przedmiotowego zadania?

Odpowiedź: Udzielając Panu odpowiedzi dotyczące w/w zapytania informuję:

L. Nie został wykonany i zatwierdzony projekt stałej organizacji ruchu dot.

zamontowania progów zwalniających na ul. Podhalańskiej we wskazanych miejscach,

ponieważ po oględzinach miejsca z wykonawcą projektu, uznał on brak zasadnoŚci

zamontowania progów.
ż. Nie zostały zabezpieczone środki finansowe na realizację tego zadania, poniewaŻ

projekt uzyskał negatywną opinię.
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Sporządziła:
Agata sosnowska.-
podinspektor ds, gospodarki wodnej,

dróg i mostów
tel. 516 32ż338
e-mail: sosnowska.agata @lubawka.eu
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